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Abstract (en)
In order to be able to use a conventional paint spray gun for drying coated surfaces also, by means of a gentle air jet without sharp air-jet
delimitation, there is mounted on the nozzle head 2 of the paint spray gun a tubular drying nozzle 7 which at one tube end has inlet slots 9 which
are separated from one another by webs 10 which can be mounted on the nozzle head 2. If the trigger bow 4 is pulled only slightly, compressed air
flows out of the nozzles 5, 6 of the nozzle head 2, which draws ambient air in via the inlet slots 9. <IMAGE>

Abstract (de)
Um eine herkömmliche Farbspritzpistole auch zum Trocknen von beschichteten Oberflächen mittels eines weichen Luftstrahls ohne scharfe
Luftstrahlbegrenzung verwenden zu können, wird auf den Düsenkopf 2 der Farbspritzpistole eine rohrförmige Trocknungsdüse 7 aufgesteckt, die an
einem Rohrende Eintrittsschlitze 9 aufweist, die durch auf den Düsenkopf 2 aufsteckbare Stege 10 voneinander getrennt sind. Wird der Abzugsbügel
4 nur gering angezogen, strömt Pressluft aus den Düsen 5, 6 des Düsenkopfs 2, die Umgebungsluft über die Eintrittsschlitze 9 ansaugt. <IMAGE>
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